

# “图们江论坛 2015” 论文征集

**主题：**机遇与挑战：‘一带一路’战略与图们江区域国际合作

2015 年 9 月 18-20 日 延边大学

由延边大学和韩国高等教育财团联合主办的“图们江论坛 2015”将于 2015 年 9 月 18 至 20 日在延边大学举行，主题为“**机遇与挑战：‘一带一路’战略与图们江区域国际合作**”。

具体分论坛为：

## 论坛一：政治

1. 东北亚各国视域中的 “一带一路” 战略
2. 新形势、新思维：东亚政局的困境与出路

## 论坛二：经济

1. 图们江区域经贸合作的现状与出路
2. 图们江区域国际物流通道建设

## 论坛三：法律

中朝共同开发经济特区法律研究

## 论坛四：文化

东北亚区域跨文化传播中的国家形像研究

我们诚挚邀请您参会并提交论文。

## 征文说明：

1. 本次会议的工作语言为中文、英文，韩文（朝文）。
2. **选题原则：**我论坛提倡学术创新精神，坚持学术自由和平等的原则。在此基础上，第一，要以区域大局为中心，提高学术质量，能够为图们江区域发展和进一步对外开放做出智力贡献；第二，根据本届论坛宗旨，分论坛议题须向图们江区域合作所面临的现实问题倾斜。
3. **论文要求：**1) 论文应有创新意识，要求内容充实、观点鲜明、论据充分、立意新颖、文字简练。2) 语言可为中文、韩文、英文；正文字体为小四号宋体，用微软 Word 格式排版；3) 来稿首页请附一份中、英文内容提要（200 个单词左右）、关键词（3-5 个）、作者简介；并注明作者的工作单位、单位地址、邮编，电子信箱；4) 来稿一般不少于 8000 字，不超过 1.2 万字；5) 注释采用脚注，参考文献附在文章后面。引用文章请注明：作者、文章标题、刊名、刊期、页码；引文书籍请注明：作者、书名、出版社、出版城市、出版时间、页码。
4. **提交方式：**发送电子版至：[trf\\_ybu@163.com](mailto:trf_ybu@163.com)，并在邮件主题中标注“图们江论坛 2015(作者姓名)”（发稿同时请注明作者姓名、联系单位、地址、邮编、电话或手机、电子信箱）。
5. **截止时间：**论文全文提交的截止日期为 **2015 年 7 月 10 日，逾期不予受理**。会议筹备组将对收到的每份报名表和论文都给予回复确认。提交报名表或论文后没有收到回复的，请及时与筹备组联系。
6. **其它说明：**1) 本论坛学术委员会对来稿有删改权，如不同意，请来稿时注明；2) 来稿版权由我论坛所有，论文通过学术委员会筛选，

将在 2015 年年底出版发行。如不同意刊载论文集，来稿时请注明。

## Call for Papers --- Tumen River Forum 2015

Opportunities and Challenges: 'One Belt, One Road' Initiatives and  
International Cooperation in Tumen River Area

September 18-20, 2015, Yanbian University

Tumen River Forum 2015, co-hosted by Yanbian University and Korea Foundation for Advanced Studies, will be staged from Sep. 18-20 at Yanbian University under the theme of "Opportunities and Challenges: 'One Belt, One Road' Initiatives and International Cooperation in Tumen River Area".

Sub-forum 1: Politics

- i. "One Belt, One Road" Initiatives: Viewpoints of Northeast Asian Countries
- ii. New Situations and New Thinking: East Asia Politics' Dilemma and Way Out

Sub-forum 2: Economics

- i. Status Quo and Prospects of Economic and Trade Cooperation in Tumen River Area
- ii. Building International Logistic Gateways in Tumen River Area

Sub-forum 3: Law

Legal studies in Sino-DPRK's Joint Development of Special Economic Zones

Sub-forum 4: Culture

National Image in Intercultural Communication in Northeast Asia

We look forward to your attendance.

### **Guidelines**

1. Working Languages: Chinese, English, and Korean.
2. Topic Requirements:  
On basis of academic innovation, freedom and equality, topic of paper should: focus on overall interest of Tumen River Area and contribute to the regional development; tilt sub-forum papers towards practical issues of Tumen River regional cooperation.
3. Writing and Formatting Requirements:
  - 1) Paper should be innovative, with substantial contents, clear viewpoints,

and abundant arguments.

2) Paper could be written in Chinese, Korean, or English. Paper must be submitted in Microsoft WORD, with 12-point Times New Roman font.

3) Please attach a separate cover page with abstract (about 200 words), key words (3-5 words), bio, and your contact details to the paper.

4) Words limit of paper is from 8,000 to 12,000.

5) Please use footnotes and attach references to the paper. For cited articles, please list the author, title, journal, issue and page; for cited books, please list the author, title, press, published location, publication date and page.

4. Submission:

Please email your paper to: [trf\\_ybu@163.com](mailto:trf_ybu@163.com), and the format of email subject line is "Tumen River Forum 2015 (your name)".

5. Deadline for Submission:

Papers should be submitted no later than **July 10, 2015**. We will send you acknowledgment letter upon submission. Should you not receive the letter, please contact us immediately.

6. Publication:

1) The Academic Steering Committee of the Forum reserves the right to edit all submissions. If you do not accept any edit, please note that in the submission.

2) The Academic Steering Committee of the Forum reserves all copyrights of submitted papers. The committee will publish selected papers by the end of 2015. If you do not agree to publish your paper, please note that in the submission.